


Reference to the Previous Disclosure Made on 15th August 2022

The Company would further like to inform its shareholders that, to exit from the LPG trading operations in the United Arab of Emirates, the Board has decided to gradually close its subsidiaries NGC Energy LLC (incorporated in Umm-Al-Quwain) and Arabian Oil LLC (acquired in Dubai). The Board approved this decision through circulation on 15th August 2022.

The Company had invested R.O 31,446 each in both entities' Share Capital as it will be R.O 62,893 in total.

IFRS 5 - Non-current Assets Held for Sale and Discontinued Operations require these entities to be reclassified separately under the head "Held-for-Sale" and to Fair-Value, the Assets of the disposal group. The management estimate to recognize an impairment loss of RO 1.55 MN on this re-classification.



Nalin Chandna
CEO



ملحق إلى الإفصاح السابق الصادر بتاريخ 15 أغسطس 2022

بالإشارة إلى الإفصاح السابق تود الشركة إحاطة مساهميها الكرام بخصوص التخارج من العمليات التجارية الخاصة بغاز البترول المسال في دولة الإمارات العربية المتحدة، فقد قرر مجلس الإدارة إغلاق شركتي إن جي سي إنيرجي ش.م.م (التي تأسست في أم القيوين) وشركة النفط العربية ش.م.م (التي تم الاستحواذ عليها في دبي) بشكل تدريجي حيث وافق مجلس الإدارة على هذا القرار بالتمرير بتاريخ 15 أغسطس 2022.

كما تود الشركة الإشارة إلى رأس المال المستثمر في كل شركة بمبلغ 31,446 ريال عماني وذلك على أن يكون الإجمالي 62,893 ريال عماني.

وفقاً للمعيار الدولي للتقارير المالية 5 - الأصول غير المتداولة المحتفظ بها للبيع و العمليات المتوقفة التي تشير إلى إعادة تصنيف الشركات بشكل منفصل تحت عنوان "محتفظ بها للبيع" وإلى القيمة العادلة، التلخص من أصول المجموعة. تقدر الإدارة خسارة انخفاض القيمة بمبلغ 1.55 مليون ريال عماني المتعلقة بإعادة التصنيف هذه.



نالين تشاندانا

الرئيس التنفيذي